
ABBs Pensionärsförening 

 

Protokoll fört vid årsmöte med ABBs Pensionärsförening 2020-02-20 

 

1) 

MÖTETS ÖPPNANDE 

Nils-Olov Olsson hälsade välkommen och förklarade årsmötet öppnat. Årsmötet hade 

samlat 24 medlemmar. Före mötet underhöll Jan-Erik Ström med blandade visor av  

bland annat Mikael Wiehe, Cornelius Vreeswijk och Ruben Nilsson. Mycket 

uppskattat.   

 

2) 

PARENTATION 

En tyst minut hölls för avlidna pensionärer under verksamhetsåret. 

 

3) 

MÖTETS BEHÖRIGA UTLYSANDE 

Årsmötet befanns vara behörigt utlyst. 

 

4) 

GODKÄNNANDE AV DAGORDNINGEN 

Den föreslagna dagordningen kompletterades med pkt 10 a) Val av ordförande och 

pkt 17) Wallenbergsstiftelsen och godkändes därefter. 

 

5) 

VAL AV MÖTESFUNKTIONÄRER 

 

Mötesordförande: 

Till ordförande för mötet valdes Nils-Olov Olsson. 

 

Mötessekreterare: 

Till sekreterare för mötet valdes Bitte Jangengård. 

 

2 st justerare: 

Till att jämte mötesordförande justera årsmötesprotokollet valdes Henning Johansson 

och Hans-Göran Eriksson. 

 

6) 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR ÅR 2019 

Verksamhetsberättelsen gicks igenom och godkändes. 

 

7) 

BALANSRÄKNING FÖR ÅR 2019 

Föreningens kassör, Karl-Erik Sandström, informerade om föreningens ekonomiska 

läge. Årsmötet godkände balansräkningen. Föreningen har idag 12 079:- i kassan. 

Årets förlust är drygt 23 000:-. 

 



 

8 

REVISORERNAS BERÄTTELSE 

Mats-Erik Larsson läste upp revisionsberättelsen vilken godkändes av årsmötet. 

 

9) 

BESLUT OM ANSVARSFRIHET FÖR STYRELSEN FÖR ÅR 2019 

Revisorerna föreslog och årsmötet beslutade att styrelsen får ansvarsfrihet för det 

gångna verksamhetsåret. 

 

10) 

ANTAL STYRELSELEDAMÖTER 

Efter diskussion föreslogs att styrelsen bibehåller antal ledamöter som tidigare. 

 

10 a) 

ORDFÖRANDE, 1 ÅR 

Till ordförande för ett år valdes Lasse Andersson, fyllnadsval.  

 

11) 

VAL AV STYRELSEFUNKTIONÄRER 

 

Ordinarie ledamöter 

Valdes Nils-Olov Olsson, fyllnadsval 1 år 

Hans Lindberg, 2 år 

Karl-Erik Sandström, 2 år 

Torvald Holmström, 2 år 

 

2 st suppleanter: 

Tage Lakso, 1 år 

Sylvia Nordgren, 1 år 

 

12) 

VAL AV REVISORER 

Till revisorer valdes Hans Haga, omval på 1 år och nyval av Tommy Johansson, 1 år. 

Suppleant på 1 år Lars-Åke Lundin. 

 

13) 

VAL AV VALBEREDNING 

Till valberedare valdes sittande på omval, Håkan Andersson och Margareta Åhrman, 

ordinarie och Lennart Strandberg suppleant. 
 

14) 

FOTO-/DATASEKTIONEN 

Torvald Holmström informerade från den datacirkel föreningen drivit och från ett par 

möten sektionen haft.  

 

 



15) 

FISKESEKTIONEN 

Lasse Andersson informerade att 2019 fanns ju is så att det kunde pimplas ett par 

gånger. Premiär på Prästtjärn med många deltagare och i Hagge med lite för få 

deltagare. 

 

16) 

BESLUT AV ÅRSAVGIFT FÖR 2021 

Beslutades att medlemsavgiften skall vara oförändrad på 75 kr/medlem. 

 

17) 

WALLENBERGSSTIFTELSEN 

Lasse informerade om hur ansökan till stiftelsen går till. Går att göras via föreningens 

hemsida. Nytt är att vi kan söka friskvårdsbidrag. 

 

Angående övertagandet från ABB till Hitachi kommer informationen senare vad gäller 

bland annat Wallenbergsstiftelsen. 

 

Lasse informerade att första måndagen varje månad mellan 13.00-15.00 finns han 

på plats på ABF för de som vill ha hjälp. 

 

18) 

ÖVRIGA ÄRENDEN 

Sylvia informerade att första besöket på Spendrups 23 april är det fullt. Ytterligare ett 

besök är bokat till 29 april.  

 

Avgående ordförande Nis-Olov Olsson tackade avgående revisor Mats-Erik Larsson 

med en gåva. 

 

19) 

AVSLUTNING 

Nils-Olov Olsson tackade för visat intresse och förklarade årsmötet för avslutat. 

 

Ludvika dag som ovan 

Vid protokollet 

 

Bitte Jangengård 

 

JUSTERAS: 

 

 

…………………………………… …………………………….. 

Nils-Olov Olsson  Henning Johansson 

 

…………………………………… 

Hans-Göran Eriksson 

 


